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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 26.10.2020 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 11.09.2020. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod.  
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.    Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka obce 
 
 
P o s l a n c i :     
 
1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč    
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  - ospravedlnený 
5. JUDr. Miroslav Miert   - ospravedlnený  
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  - ospravedlnený  
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert     
 
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 



 
  

P r o g r a m :  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie programu  

4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa z vykonanej kontroly  

6. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  

7. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce  

8. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (Envirofond, 

rekonštrukcia ciest, optika, asanácia budovy na ul. 29 augusta, rekonštrukcia v ZŠ SNP 

Sučany ai.)  

9. Prijatie návratnej finančnej výpomoci  

10. Finančné plnenie rozpočtu k 30.9.2020  

11. Zmena rozpočtu obce na rok 2020  

12. Správy z komisií OZ  

13. Zmeny účelu dotácií  

14. Poskytnutie finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci  

15. Vyradenie majetku obce  

16. Rôzne  

17. Interpelácie  

18. Záver 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

1. Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika 
Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH.). Ospravedlnil neúčasť JUDr. Mgr. Petra Belicu, JUDr. Miroslava Mierta 
a Doc. Ing. Vladimíra Buleja, PhD. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka 
bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné 
zastupiteľstvo bolo zvolané v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení 
hlavného hygienika a Úradu vlády SR (dezinfekcia, meranie teploty, použitie rúšok, dodržanie 
odstupu). Verejnosť bola z účasti na zasadnutí obecného zastupiteľstva vylúčená. 
 
 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie, že za zapisovateľku bola určená p. Viera 
Jašeková. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ľubomír Kyselica, Martin Giert. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje členov návrhovej komisie : Ľubomír Kyselica, Martin Giert: 
Za: 5 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.). 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert)  
 
Za overovateľov boli navrhnuté: Mgr. Veronika Ďaďová a Mgr. Gabriela Pecková. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje overovateľov zápisnice: Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková: 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián 
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
3. Schválenie programu 
 
p. starosta uviedol, že prítomní obdržali program rokovania v pozvánke. Opýtal sa, či má 
niekto pripomienky k programu.  
Navrhol zmenu program - vypustenie bodu 15 a následné prečíslovanie ďalších bodov 
programu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
Zmenu programu: vypustenie bodu 15 programu a následné prečíslovanie ďalších bodov 



 
  

programu  
II. schvaľuje 
zmenu uvedenú v uznesení č. 136 / 2020 bod I. 
III. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke so 
zmenou uvedenou v uznesení č. 136 / 2020 bod II. 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián 
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
p. prednostka informovala o plnení uznesení predchádzajúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva zo dňa 17.09.2020. Uvedené uznesenia boli splnené, zmluvy uzatvorené, 
podpísané a zverejnené. Uznesením schválené dotácie, dávky v hmotnej núdzi boli 
poskytnuté. Informovala o vykonanej kontrole Najvyššieho kontrolného úradu. Odmeny 
pracovníkom v prvej línii – opatrovateľkám a členom DHZO boli poskytnuté, bola podaná 
požiadavka na štát pre pracovníkov registrovaných opatrovateľských služieb. Zámery hodné 
osobitného zreteľa boli zverejnené. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva  
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
5. Správa z vykonanej kontroly č. 02/2020 z kontroly čerpania dotácie na zariadenie 

školského stravovania – Školská jedáleň pri Základnej škole SNP a Školského klubu detí 

pri ZŠ SNP v Sučanoch, kontrola dodržiavania zákonných ustanovení s dôrazom na 

efektívnosť a účelnosť vynakladania finančných prostriedkov 

 
Mgr. Lenka Žuchová informovala, že vypracovala Správu z vykonanej kontroly č. 2/2020 z 
kontroly čerpania dotácie na zariadenie školského stravovania – Školská jedáleň pri Základnej 
škole SNP a Školského klubu detí pri ZŠ SNP v Sučanoch, kontrola dodržiavania zákonných 
ustanovení s dôrazom na efektívnosť a účelnosť vynakladania finančných prostriedkov. 
Poukázala na nedodržiavanie procesnej stránky Všeobecne záväzného nariadenia a 
prečerpávanie položiek rozpočtu obce. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol  



 
  

Správu č. 02/2020 z kontroly čerpania dotácie na zariadenie školského stravovania – Školská 
jedáleň pri Základnej škole SNP a Školského klubu detí pri ZŠ SNP v Sučanoch, kontrola 
dodržiavania zákonných ustanovení s dôrazom na efektívnosť a účelnosť vynakladania 
finančných prostriedkov 
II. berie na vedomie 
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol  
Správu č. 02/2020 z kontroly čerpania dotácie na zariadenie školského stravovania – Školská 
jedáleň pri Základnej škole SNP a Školského klubu detí pri ZŠ SNP v Sučanoch, kontrola 
dodržiavania zákonných ustanovení s dôrazom na efektívnosť a účelnosť vynakladania 
finančných prostriedkov 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

6. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  

 
p. starosta informoval, že 1.3.2021 končí funkčné obdobie hlavného kontrolóra. Obec je 
povinná sa prichystať na voľbu hlavného kontrolóra,  určiť dátum, podmienky, úväzok. Zo 
strany obce bol daný návrh dátumu voľby hlavného kontrolóra na deň 9.2.2021 tajným 
hlasovaním. Bol navrhnutý úväzok 0,8, t.j. 30 hodín týždenne. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla úpravu úväzku hlavného kontrolóra na 0,5 z dôvodu 
potreby šetrenia nákladov vzhľadom k finančnej situácii obce.  
 
p. starosta skonštatoval, že návrh ráta so znížením úväzku na 0,8. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Mgr. Róbert Kováč. 
 
p. prednostka uviedla, že návrh na úväzok vo výške 0,8 je kompromisom. Hlavný kontrolór 
prispieva svojou prácou, robí nemalú činnosť, má prehľad o finančných tokoch. Pripravuje sa 
kontrola nájomných zmlúv na hrobové miesta. Navrhuje zaradiť do plánu kontrolnej činnosti 
kontrolu registratúry. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia 139/2020, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje, že 
c/ hlavnému kontrolórovi je stanovený čiastočný pracovný úväzok vo výške 0,5 plného 
úväzku  /18,75 hod. týždenne/  
Za: 5 ( Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 (p. Ľubomír Kyselica, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia 139/2020, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. berie na vedomie 
že v zmysle § 18 a ods. 8 písm. c) zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. v znení 
neskorších noviel Mgr. Lenke Žuchovej dňom 1.3.2021 zaniká výkon funkcie hlavného 
kontrolóra  
II. vyhlasuje  
a/ voľby hlavného kontrolóra obce Sučany na deň 9.2.2021 
III. schvaľuje:  



 
  

b/ voľba hlavného kontrolóra bude vykonaná tajným hlasovaním  
d/ aby doručené obálky so žiadosťami uchádzačov otvárala a posudzovala komisia na ochranu 
verejného záujmu  
e/ ostatné náležitosti /kvalifikačné predpoklady a iné/ sú stanovené v § 18 a nasl. zákona o 
obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. v znení neskorších noviel 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 
tiarch na nehnuteľný majetok obce 
 
p. starosta informoval o dohode jednotlivých klubov (stolnotenisti, futbalisti a kolkári) na 
spoločnom využívaní šatne č. 5. v kolkárni.  
 
Kolkársky klub 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo  
návrh autoremedúry uznesenia č. 163/2019 na znenie  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku predmetu: miestnosti v stavbe so súp. číslom 
1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, 
evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, okrem: 
a) stolnotenisovej miestnosti na 1. poschodí  
b) vyčlenených priestorov na 1. poschodí: miestnosť šatňa - stolný tenis 
c) vyčlenených priestorov na 1. poschodí a v suteréne: šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, 
rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne  
Šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností 
(ďalej len „Predmet výpožičky“) 
pre Kolkársky klub Tatran Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je 
športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany. 
II. schvaľuje  
autoremedúru uznesenia č. 163/2019 na znenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku predmetu: miestnosti v stavbe so súp. číslom 
1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, 
evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, okrem: 
a) stolnotenisovej miestnosti na 1. poschodí  
b) vyčlenených priestorov na 1. poschodí: miestnosť šatňa - stolný tenis 
c) vyčlenených priestorov na 1. poschodí a v suteréne: šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, 
rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne  
Šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností 
(ďalej len „Predmet výpožičky“) 
pre Kolkársky klub Tatran Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je 
športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany. 



 
  

Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Stolnotenisový oddiel 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
návrh autoremedúry uznesenia č. 164/2019 na znenie  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku predmetu: stavba so súp. číslom 1212, popis 
stavby Kolkáreň, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, kat. územie Sučany evidovanej na 
LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, a to nasledovné miestnosti v stavbe so súp. 
číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 
1342/7, evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin :  
a) stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí  
b) vyčlenené priestory na 1. poschodí: miestnosť šatňa - stolný tenis  
c) šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť, ktoré je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností 
(ďalej len „predmet výpožičky“) 
pre TJ Tatran Sučany Stolnotenisový oddiel z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany. 
II. schvaľuje  
autoremedúru uznesenia č. 164/2019 na znenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku predmetu: stavba so súp. číslom 1212, popis 
stavby Kolkáreň, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, kat. územie Sučany evidovanej na 
LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, a to nasledovné miestnosti v stavbe so súp. 
číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 
1342/7, evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin :  
a) stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí  
b) vyčlenené priestory na 1. poschodí: miestnosť šatňa - stolný tenis  
c) šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť, ktoré je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností 
(ďalej len „predmet výpožičky“) 
pre TJ Tatran Sučany Stolnotenisový oddiel z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany. 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
TJ Tatran Sučany 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 



 
  

I. prerokovalo  
návrh autoremedúry uznesenia č. 161/2019 na znenie  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku predmetu: a to nasledovné miestnosti v stavbe so 
súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, kat. územie 
Sučany evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin: 
a) vyčlenené priestory na 1. poschodí a v suteréne: šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, 
rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne  
b) šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť, ktoré je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností 
(ďalej len „Predmet výpožičky“) 
pre Futbalový oddiel Tatran Sučany, IČO: 37813765 z dôvodu hodnéo osobitného zreteľa: 
Futbalový oddiel Tatran Sučany je športovým oddielom, ktorý zabezpečuje a reprezentuje 
športovú činnosť v obci Sučany.  
II. schvaľuje  
autoremedúru uznesenia č. 161/2019 na znenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku predmetu: a to nasledovné miestnosti v stavbe so 
súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, kat. územie 
Sučany evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin: 
a) vyčlenené priestory na 1. poschodí a v suteréne: šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, 
rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne  
b) šatňu č. 5 a spoločné WC muži a ženy a spoločné priestory chodieb a schodíšť, ktoré je 
vypožičiavateľ oprávnený užívať v primeranom rozsahu spolu s ďalšími užívateľmi týchto 
miestností 
(ďalej len „Predmet výpožičky“) 
pre Futbalový oddiel Tatran Sučany, IČO: 37813765 z dôvodu hodnéo osobitného zreteľa: 
Futbalový oddiel Tatran Sučany je športovým oddielom, ktorý zabezpečuje a reprezentuje 
športovú činnosť v obci Sučany.  
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť Ing. Branislava Bellu a Ing. Ivany Havranovej 
 
Stavebná komisia opakovane prerokovala žiadosť Ing. Branislava Bellu o odkúpenie časti 

parcely KN 3703/1 ku Sučany – záhradkárska osada Biele Brehy. Neodporúča odpredaj časti 

pozemku z dôvodu zákazu drobenia poľnohospodárskej pôdy, ale navrhuje uzatvoriť so 

žiadateľom nájomnú zmluvu. 

 

Hlasovanie za prijatie bodov I. a II. uznesenia č. 143/2020, ktorým obecné zastupiteľstvo  

I. prerokovalo 
žiadosť Ing. Branislava Bellu a Ing. Ivany Havranovej o odkúpenie časti pozemku KN 
3703/1, katastrálne územie Sučany 
II. schvaľuje  
predaj časti pozemku KN 3703/1 katastrálne územie Sučany Ing. Branislavovi Bellovi a Ing. 
Ivane Havranovej  



 
  

Za: 0 
Proti: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
p. starosta skonštatoval, že stavebná i ekonomická komisia odporučila schváliť prenájom 
pozemku. 
 
Hlasovanie za prijatie bodu III. uznesenia č. 143/2020 
III. schvaľuje  
zámer nájmu časti pozemku KN 3703/1 katastrálne územie Sučany Ing. Branislavovi 
Bellovi a Ing. Ivane Havranovej za sumu 2,5 Eur / rok / m2 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

 
Žiadosť p. Mariána Kačiaka o odpredaj pozemku 
 
 
p. starosta skonštatoval, že stavebná komisia opakovane prerokovala žiadosť p. Kačiaka 

o odkúpenie časti pozemku pri pamätníku A. Ulickej. Stavebná komisia odporúča OZ 

schváliť zámer predaja časti pozemku KN 932 o výmere cca 100 m2 Mariánovi Kačiakovi 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Zároveň odporúča, aby bola predmetná nehnuteľnosť 

ponúknutá do podielového spoluvlastníctva aj spoluvlastníčke priľahlej nehnuteľnosti spolu 

so žiadateľom, p. Miroslave Cetlovej. Ekonomická komisia taktiež žiadosť prerokovala, 

doporučuje odpredaj pozemku v cene 60 €/m2. 

 

Mgr. Róbert Kováč sa opýtal na zámer využitia pozemku.  

 

p. prednostka odpovedala, že výstavbu reguluje územný plán obce.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
žiadosť Mariána Kačiaka o odkúpenie časti pozemku KNC 932, katastrálne územie Sučany 
II. schvaľuje  
Predaj časti parc. č. KNC 932, k.ú. Sučany zapísanej na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného 
úradu Martin p. Mariánovi Kačiakovi na základe jeho žiadosti 
Za: 3 (Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš, p. Martin Giert) 
Proti: 2 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Veronika Ďaďová) 



 
  

Zdržal sa: 3 (Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
p. Kyselica skonštatoval, že by bolo dobré odprezentovať zámer využitia pozemku. 

 

Informácia o cenách nehnuteľností vo vlastníctve obce stanovených znaleckým 
posudkom – pozemok pri Jednote 
 

p. starosta informoval, že obecný úrad obdržal návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy od 

Slavomíry Baculovej v cene 45 tis. € na pozemky KNC 538/1 a KN 538/3. 

Uviedol, že všeobecná hodnota nehnuteľností – pozemky KNC 538/1 (268 m2) a KNC 538/3 
(472 m2) v k.ú. obce Sučany vo vlastníctve obce pri predajni Jednota bola stanovená na 
31 600 € (priemerná cena 42,70 €/m2). Stavebná komisia túto skutočnosť vzala na vedomie. 
Na základe odporúčaní bytovej komisie sa členovia stavebnej komisie uzniesli jednohlasne na 
názore, že odporúčajú OZ schváliť zámenu týchto pozemkov za nehnuteľnosť pána Kolčáka – 
rodinný dom súpisné číslo 474 a priľahlý pozemok  parc. č. KN 1709 v k.ú.Sučany na ulici 
Pri Váhu. 
Na základe odporúčaní bytovej komisie sa členovia stavebnej komisie uzniesli taktiež 
jednohlasne na názore, že odporúčajú riešiť kúpu nehnuteľností vo vlastníctve p. Blanky 
Šťastnej – rodinný dom súpisné číslo 476 a priľahlé pozemky KN 1711, 1712 ku Sučany na 
ulici Pri Váhu.  
Informoval, že p. Kolčák predložil znalecký posudok, ktorým bola určená všeobecná hodnota 
nehnuteľnosti – rodinného domu so súpisným číslom 474 a priľahlého pozemku parc. č. KN 
1709 v k.ú. Sučany na ul. Pri Váhu. Uvedený znalecký posudok bol spracovaný v dvoch 
alternatívach: 

- Alternatíva, kde bola vzatá do úvahy prítomnosť marginalizovanej rómskej komunity 
ráta so všeobecnou hodnotou nehnuteľnosti vo výške 15.800 €, 

- alternatíva bez prítomnosti marginalizovanej rómskej komunity – hodnota 
nehnuteľnosti 23.300 €. 

Uviedol, že o nehnuteľností (pozemky KNC 538/1 (268 m2) a KNC 538/3 (472 m2) v k.ú. 
obce Sučany vo vlastníctve obce pri predajni Jednota) mala na základe verejnej obchodnej 
súťaže záujem len p. Slavomíra Baculová, ktorá ponúkla za uvedené nehnuteľnosti 45 tis. €. 
 
 
Diskusia: Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír 
Kyselica 
 
Ing. Marián Dianovský navrhol pozemok neodpredávať, ponechať nehnuteľnosť ako 
zábezpeku do budúcna.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla nehnuteľnosť odpredať, odkúpiť nehnuteľnosť od p. 
Kolčáka a získané peniaze použiť na čiastočnú rekonštrukciu tohto zakúpeného domu. Takto 
by bolo možné vysťahovať obyvateľov „Alžbetinho dvora na Partizánskej ul. č. 24. 
 



 
  

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že rodičia maloletých detí z okolitých lokalít žiadali zrealizovať 
v danej lokalite detské ihrisko. Uviedol, že bytová komisia navrhuje pozemok pri predajni 
Jednoty odpredať, odkúpiť nehnuteľností vo vlastníctve p. Blanky Šťastnej – rodinný dom 
súpisné číslo 476 a priľahlé pozemky KN 1711, 1712 ku Sučany na ulici Pri Váhu a vytvoriť 
tak komplex pre marginalizovanú rómsku komunitu. Skonštatoval, že je za odpredaj 
nehnuteľností pri obchode Jednoty. 
 
p. Kyselica uviedol, že vzhľadom k doručenej ponuke p. Slavomíry Baculovej sú podmienky 
verejnej obchodnej súťaže splnené, je za odpredaj uvedenej nehnuteľnosti. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o výsledku verejnej obchodnej súťaže na pozemky nachádzajúce sa v obci Sučany, 
okres Martin, katastrálne územie Sučany, ktoré sú Okresným úradom v Martine, katastrálnym 
odborom,  zapísané na LV 1881, k .ú. Sučany, a to: KNC  538/1 zastavané plochy a nádvoria o 
výmere 268 m2 a KNC 538/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 472 m2 
II. schvaľuje 
Predaj pozemku nehnuteľnosti nachádzajúcich sa v obci Sučany, okres Martin, katastrálne 
územie Sučany, ktoré sú Okresným úradom v Martine, katastrálnym odborom,  zapísané na 
LV 1881, k .ú. Sučany, a to: KNC 538/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 268 m2 a 
KNC 538/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 472 m2 p. Slavomíre Baculovej rod. 
Babčovej, Fučíková 339/20, 038 52 Sučany za celkovú kúpnu cenu 45.000,- Eur 
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 1 (Ing. Marián Dianovský) 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová) 
 
Predĺženie nájomných zmlúv 
 
Mgr. Róbert Kováč povedal, že bytová komisia odporúča predĺženie nájomných zmlúv za 
predpokladu, že žiadatelia majú vyplatené podĺžnosti. Je tak reálny predpoklad, že žiadateľ 
bude poplatky platiť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
predĺženie nájomnej zmluvy do 31.10.2021 pre Marcelu Končekovú, Pri Váhu 477/7A 
II. schvaľuje  
predĺženie nájomnej zmluvy do 31.10.2021 pre Marcelu Končekovú, Pri Váhu 477/7A 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia prerokovala žiadosť o predĺženie nájmu od p.  
Ladislava Cicka a Evy Facunovej, byt. Partizánska 24, 03852 Sučany. Vzhľadom k tomu, že 
obec sa snaží vysťahovať objekt Partizánska 24, je potrebné sa zaoberať otázkou, či je vhodné 
predlžovanie nájmu obyvateľom v danom objekte. Bytová komisia neodporúča predlžovanie 
nájomných zmlúv v uvedenom objekte. 
 



 
  

p. starosta odpovedal, že pokiaľ obec nedokáže nájomníkom nájsť náhradné bývanie, musí im 
nájomnú zmluvu predĺžiť. V prípade, že im obec vie poskytnúť náhradný priestor, môžu sa 
presťahovať.  
 
p. Kyselica sa opýtal, aká je výška nájmu v objekte na Partizánskej ul. 24. 
 
p. starosta odpovedal, že nájom je nízky, poniektorí nie sú schopní nájom splácať. Obec dala 
namontovať prúdový chránič. Je to rodina, ktorá sa snaží, nájom je 20 € mesačne. 
 
p. Kyselica uviedol, že je to veľmi nízky nájom. V prípade 7-člennej rodiny je výška nájmu 3 
€/osoba/mesiac. 
 
p. starosta dodal, že v prípade realizácie výmeny, by sa p. Cicko rád presťahoval do domu. 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že nájomné sa zvýši zmenou priestorov, nakoľko sa sťahujú z 1-
izbového bytu do 2-izbového. Výška nájmu sa upraví na 60 € mesačne s tým, že žiadateľ bude 
platiť aj náklady na elektrickú energiu. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že v minulosti bola urobená rekonštrukcia kúpeľní 
v objekte za 400 tis. Sk, objekt nájomníci zdevastovali. Navrhla, aby sa objekt rodinného 
domu p. Kolčáka v prípade kúpy následne prenajímal bez stavebných úprav. 
 
p. starosta dodal, že znalecké posudky na nehnuteľnosti p. Kolčáka prerokovala stavebná 
a ekonomická komisia.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Uzatvorenie nájomnej zmluvy do 31.10.2021 pre Ladislava Cicka a Evu Facunovú na 2-
izbový byt na prízemí Partizánskej 24 s nájomným vo výške 60,- Eur/mesiac plus energie 
II. schvaľuje  
Uzatvorenie nájomnej zmluvy do 31.10.2021 pre Ladislava Cicka a Evu Facunovú na 2-
izbový byt na prízemí Partizánskej 24 s nájomným vo výške 60,- Eur/mesiac plus energie 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert,  
MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová) 
 
Nevyužité pozemky vo vlastníctve obce 
 
p. starosta informoval, že uvedená problematika bola prerokovaná dvakrát stavebnou 
a jedenkrát ekonomickou komisiou. Stavebná komisia navrhuje odpredaj a spôsob odpredaja. 
 
p. Kyselica uviedol, že spôsob predaja je výsledkom rokovania stavebnej komisie.  
 
Ing. Dianovský navrhol túto otázku prerokovať na nasledujúcom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva vzhľadom k tomu, že na zasadnutí chýba zástupca stavebnej komisie.  
 
p. prednostka odpovedala, že bola prítomná na oboch zasadnutiach stavebnej komisie, dokáže 
problematiku ozrejmiť. 
 



 
  

Zoznam obcou nevyužívaných pozemkov vychádza z kontroly z r. 2017. Ide o nehnuteľnosti 
vo vlastníctve obce, ktoré sú užívané alebo mohli by byť užívané vlastníkmi susediacich 
nehnuteľností. Pre obec sú neupotrebiteľné. 
 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh Ing. Dianovského – odloženie prerokovania uvedenej 
problematiky na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva: 
Za: 1 (Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 7  (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová,  
p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
informáciu o pozemkoch, ktoré obec nevyužíva a návrhu na naloženie s týmito pozemkami 

 
II. schvaľuje  
Spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v k.ú. Sučany špecifikovanom v tabuľke v bode 
III tohto uznesenia prevodom z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov za kúpnu cenu 
uvedenú v tabuľke v bode III tohto uznesenia. 
 
III. schvaľuje  
Zámer predaja nehnuteľného majetku obce v k.ú. Sučany špecifikovanom v nižšie uvedenej 
tabuľke prevodom z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov za kúpnu cenu uvedenú v 
tabuľke a z dôvodu hodného osobitného zreteľa uvedenú v tabuľke: 

 
P.č. parcela rozloha 

(m2) 
LV Podie

l 
obce 

Spôsob predaja alebo iného 

naloženia s pozemkom 
Kupujúci 
(zámer) 

Kúpna cena za 

m2 

1 E 571 31 3343 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí 

Do podielového 

spoluvlastníctva užívateľov. 

V prípade, ak jeden 

z užívateľov nebude súhlasiť, 

odpredať do výlučného 

vlastníctva druhého 

15,00 €  

2 E 1988 136 3343 1/1 Ponechať vo vlastníctve za 

účelom vybudovania stojiska 

kontajnerov a triedený odpad 

- - 

3 C 294/17 
 

9 
 

1881 
 

1/1 
 

Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí  

Do BSM užívateľov: pána 

Gregora a pani Gregorovej. 
15,00 € 

4 C 294/16 22 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

Do výlučného vlastníctva 

užívateľky:  Mišinská Brigita r. 

15,00 € 



 
  

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí 
Kováčiková, Moyzesova 

1016/1, Sučany, PSČ 038 52, 

SR 

5 E 1152/1 
 

740 
 

3457 
 

1/1 
 

Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Do podielového 

spoluvlastníctva užívateľov. 

V prípade ich záujmu obec 

zabezpečí vypracovanie 

geometrického plánu na 

odčlenenie časti pozemkov pod 

chodníkom pre peších podľa 

aktuálnej línie plota. 
V prípade, ak všetci alebo časť 

vlastníkov bytov nebude 

súhlasiť s kúpou, uzatvoriť 

nájomnú zmluvu s tými 

vlastníkmi, ktorí nesúhlasia s 

kúpou 

15,00 € alebo  

nájomné 10% 

z ceny pozemku / 

ročne 

6 E 1152/2 117 3457 1/1 
 

Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Do podielového 

spoluvlastníctva užívateľov. 

V prípade ich záujmu obec 

zabezpečí vypracovanie 

geometrického plánu na 

odčlenenie časti pozemkov pod 

chodníkom pre peších podľa 

aktuálnej línie plota. 
V prípade, ak všetci alebo časť 

vlastníkov bytov nebude 

súhlasiť s kúpou, uzatvoriť 

nájomnú zmluvu s tými 

vlastníkmi, ktorí nesúhlasia s 

kúpou 

15,00 € alebo  

nájomné 10% 

z ceny pozemku / 

ročne 

7 E 1153 
 

241 3457 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Do podielového 

spoluvlastníctva užívateľov. 

V prípade ich záujmu obec 

zabezpečí vypracovanie 

geometrického plánu na 

odčlenenie časti pozemkov pod 

chodníkom pre peších podľa 

aktuálnej línie plota. 

15,00 € alebo  

nájomné 10% 

z ceny pozemku / 

ročne 



 
  

V prípade, ak všetci alebo časť 

vlastníkov bytov nebude 

súhlasiť s kúpou, uzatvoriť 

nájomnú zmluvu s tými 

vlastníkmi, ktorí nesúhlasia s 

kúpou 

8 C 2113/1 1724 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Do podielového 

spoluvlastníctva užívateľov. 

V prípade ich záujmu obec 

zabezpečí vypracovanie 

geometrického plánu na 

odčlenenie časti pozemkov pod 

chodníkom pre peších podľa 

aktuálnej línie plota. 
V prípade, ak všetci alebo časť 

vlastníkov bytov nebude 

súhlasiť s kúpou, uzatvoriť 

nájomnú zmluvu s tými 

vlastníkmi, ktorí nesúhlasia s 

kúpou 

15,00 € alebo  

nájomné 10% 

z ceny pozemku / 

ročne 

9 C 

2105/43 
286 1881 1/1 Ponechať vo vlastníctve za 

účelom vybudovania stojiska 

kontajnerov a triedený odpad 

- - 

10 E 1958/3 
 

348 3343 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí.  

Predaj vlastníkom okolitých 

pozemkov podľa ich dohody. 

V prípade nedosiahnutia 

dohody bude predaj pozemku 

opäť prerokovaný. 

• 15,00 € 

v prípade predaja 

do podielového 

spoluvlastníctva 
• 10,00 € / m2  

v prípade 

rozdelenia GP na 

ich náklady 

11 E 1957 142 3343 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Predaj vlastníkom okolitých 

pozemkov podľa ich dohody. 

V prípade nedosiahnutia 

dohody bude predaj pozemku 

opäť prerokovaný. 

• 15,00 € 

v prípade predaja 

do podielového 

spoluvlastníctva 
• 10,00 € / m2  

v prípade 

rozdelenia GP na 

ich náklady 



 
  

12 C1379/2 395 1024 2/3 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí.  

Predaj spoluvlastníkom podľa 

výšky ich podielov. 
15,00 €  
 

13 časť 

parcely 

C 

1516/58  

cca 57 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Predaj užívateľom do ich 

výlučného vlastníctva - rozdeliť 

GP na ich náklady. 

10,00 €  
 

14 C 

1516/79 
96 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Predaj užívateľom 15,00 €  
 

15 E 1969 202 3343 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Predaj vlastníkom susediacich 

pozemkov - rozdeliť GP na ich 

náklady. 

10,00 €  
 

16 C 853/5 
C 856/2 
C 859/1 

125 
111 
104 

1881 
1881 
1881 

1/1 
1/1 
1/1 

Nepredávať  - - 

17 E 1998 206 3343 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Predaj do podielového 

spoluvlastníctva užívateľom 

dotknutých nehnuteľností. 

15,00 €  

18 C 1739/6 1160 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Komisia súhlasí s návrhom 

ponúknuť na predaj spol. TWR. 
15,00 €  

19 E 1898/2 
E 1898/3 
 

159 
670 
 

3457 
3457 
 

1/1 
1/1 
 

Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

1898/2 -  spol.Tebau a 

p.Rusnákovej 
1898/3 - rodine Rizmanovej 

15,00 €  

20 C 

4547/14 
 

326 1881 1/1 Prevod z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. 

Predaj užívateľom Remeník, 

Mikula, Králik, Božiková - 

rozdeliť GP na ich náklady 

10,00 €  
 

 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová,  
p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Marián Dianovský) 
 
 
 
p. starosta informoval, že na obecný úrad doručila dňa 19.10.2020 spol. Darissa žiadosť 
o odpustenie splátok nájmu za mesiace október až december 2020. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
žiadosť spol. Darissa, s.r.o. o odpustenie nájmu za obdobie október až december 2020 
II. neschvaľuje 
žiadosť spol. Darissa, s.r.o. o odpustenie nájmu za obdobie október až december 2020 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (Envirofond, 
rekonštrukcia ciest, optika, asanácia budovy na ul. 29 augusta, rekonštrukcia v ZŠ SNP 
Sučany ai.) 
 
Optická sieť Sučany 
 
p. starosta povedal, že práce spoločnosti Slovak Telekom postupujú pomaly z dôvodu 
pandémie Covid-19, nemali kde ubytovať pracovníkov. Riešia sa ul. Jánošíkova, Fučíkova, 
Československej armády, 29. augusta. Dnešným dňom bol zasypaný priestor pri Jednote. 
Spoločnosť dokončí začaté práce pred zimou, nebude vydaný súhlas k začatiu ďalších prác. 
 
Asanácia budovy  
 
p. starosta informoval, že Dobrovoľný hasičský zbor vyviezol celkom 200 t odpadu, čo bolo 
zachytené v správach zo služby. Povedal, že je rád, že v časovom harmonograme dokázali 
budovu zbúrať, celkové náklady vrátane práce boli 12.500 €. Nevyčerpané finančné 
prostriedky bude možné využiť inde. Ostane uzavretá predná brána k ul. 29. augusta. 
 
Rekonštrukcia ul. Fatranská 
 
p. starosta uviedol, že rekonštrukcia ul. Fatranská bola dokončená s časovým sklzom. Firma 
vykonávala zabezpečovacie práce pred samotným asfaltovaním (vystužovanie miest, 
defektov). Aj spoločnosť Turvod realizovala výmenu troch šupátok a prípojky pre občanov. 
Vznikli náklady, bolo potrebné zrealizovať práce, aby bola cesta spevnená. Obec i napriek ich 
vykonaniu nedokáže zaručiť, že prípojky sa nebudú hýbať. Financie sú v limite rozpočtu. 
 
Rekonštrukcia základnej školy 
 
p. starosta uviedol, že sa nepodarilo zrealizovať pretláčanie upchatého potrubia, práce sa 
zrealizovať nedali. 
 
Cyklotrasa 



 
  

 
p. starosta informoval o navrhovanej trase cyklotrasy, ktorá je projektom Žilinského 
samosprávneho kraja. Skonštatoval, že by bol rád, keby sa cyklotrasa premietla do územného 
plánu obce.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo   
Žiadosť Združenia VÁŽSKA CYKLOTRASA-ŽSK-PD o vydanie súhlasného stanoviska k doplneniu 
plánovanej cyklotrasy podľa predloženého materiálu do územnému plánu obce Sučany 
II. berie na vedomie 
vydanie súhlasného stanoviska obce k doplneniu plánovanej cyklotrasy podľa predloženého materiálu do 
územnému plánu obce Sučany a doplnenie cyklotrasy podľa predloženého materiálu do územnému plánu obce 
Sučany 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Róbert Kováč) 
 
Envirofond 
 
p. starosta informoval, že minulý rok bola podaná žiadosť na Envirofond, výsledok doposiaľ 
nebol doručený. Vyšla výzva pre rok 2021, boli navrhnuté variantné riešenia, ktoré 
prerokovala bytová a stavebná komisia. Variantným riešením je zakúpenie drviča a kúrenie 
z obnoviteľných zdrojov energie Klubu dôchodcov, zakúpenie tepelného čerpadla.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že komisia sa zamýšľala nad kúpou univerzálneho komunálneho vozidla, 
avšak predložené ponuky sú nevyhovujúce pre potreby obce.  
Komisia odporúča podanie žiadosti na Envirofond. Odporúča riešiť kúrenie v Klube 
dôchodcov (výmena el. kúrenia za tepelné čerpadlo) a kúpu drviča drevnej hmoty. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia nebola uznášaniaschopná, dala 
odporúčanie na výmenu kúrenia.  
 
p. starosta skonštatoval, že stavebná komisia nerozhodla. Nemala informácie o tepelnom 
čerpadle. Tepelné čerpadlo by stálo 12 tis, €, 6 800 € radiátorový systém, celkom 20 tis. €. 
 
Vodozádržné opatrenia 
 
p. starosta informoval, že predpokladaná cena projektu je 19 tis. €, spracovanie projektu by 
stálo 5 tis. €. Vzhľadom k finančnej náročnosti by od projektu upustil. 
 
Merače rýchlosti 
 
p. starosta informoval o získanej dotácii 1500 € od poisťovne ALLIANZ, z ktorej obec 
plánuje inštalovať 2 ks. Merače rýchlosti vozidiel na ulici Hlavná. Predložená cenová ponuka 
na 2 ks takýchto meračov vrátane inštalácie a osadenia stĺpov je vo výške 4289,60 € s DPH. 
Bez inštalácie a osadenia stĺpa je ponuka vo výške 3980 €. Komisia odporúča alternatívu 
vrátane osadenia stĺpov. Merače je potrebné osadiť do konca decembra.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že sa jedná o dobrý spôsob riešenia prevencie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 



 
  

I. prerokovalo 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany / Envirofond, 
rekonštrukcia ciest, optika, asanácia budovy na ul. 29 augusta, rekonštrukcia v ZŠ SNP 
Sučany, vodozádržné opatrenia ai. / 
 
II. berie na vedomie 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany / Envirofond, 
rekonštrukcia ciest, optika, asanácia budovy na ul. 29 augusta, rekonštrukcia v ZŠ SNP 
Sučany, vodozádržné opatrenia ai. / 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta požiadal o odsúhlasenie variantných riešení pre podanie žiadosti na Envirofond.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Environmentálneho fondu – zakúpenie drviča: 
Za: 0  
Proti: 0 
Zdržal sa: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing.  
Marián Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Environmentálneho fondu z výzvy „A2“ na 
rekonštrukciu a modernizáciu vykurovania v Klube dôchodcov nahradením pôvodného 
elektrického akumulačného ohrevu za využitie obnoviteľného zdroja energie z tepelného 
čerpadla a vykurovanie teplovodného rozvodu ÚK a TÚV 

-   zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 1.000,- EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu do výšky  20.000,- 
EUR 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu do výšky  5.000,- 
EUR 
II. schvaľuje  
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Environmentálneho fondu z výzvy „A2“ na 
rekonštrukciu a modernizáciu vykurovania v Klube dôchodcov nahradením pôvodného 
elektrického akumulačného ohrevu za využitie obnoviteľného zdroja energie z tepelného 
čerpadla a vykurovanie teplovodného rozvodu ÚK a TÚV 
-   zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 1.000,- EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu do výšky  20.000,- 
EUR 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu do výšky 5.000,-  
EUR 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  



 
  

Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prijatie návratnej finančnej výpomoci 
 
p. starosta informoval, že na základe schválenia prijatia finančnej výpomoci boli pripísané 
finančné prostriedky na účet obce. Zámerom je úhrada rekonštrukcie ul. Fatranská cesta. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh na schválenie účelu prijatej návratnej finančnej výpomoci na základe Uznesenia vlády 
SR č. 494 z 12. augusta 2020 na rekonštrukciu ul. Fatranská 
II. schvaľuje  
účel prijatej návratnej finančnej výpomoci na základe Uznesenia vlády SR č. 494 z 12.  
augusta 2020 na rekonštrukciu ul. Fatranská 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Martin Giert. 
 

Finančné plnenie rozpočtu k 30.9.2020  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Správu o finančnom plnení rozpočtu obce k 30.9.2020 
II. berie na vedomie 
Správu o finančnom plnení rozpočtu obce k 30.9.2020 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Zmena rozpočtu obce na rok 2020  

p. starosta uviedol, zdôvodnil, že je potrebné riešiť:  

- havarijný stav okien v byte p. Salvovej, 

- zvýšenie príspevku na stravu, 

- úprava tarifného platu MŠ vzhľadom na dotáciu zo štátu 

I. prerokovalo návrh na zmenu rozpočtu na r. 2020 



 
  

 
Bežné príjmy: 
Poplatky za ošetrovanie   P 223001   41 +   1 000,00 
 
Bežné výdavky:                                                                                                           
Starostlivosť o byty    V 635006 06.6.0  41 +   5 000,00 
Údržba miestnych komunikácií  V 635006 04.5.1  41 -    5 000,00 
Príspevok na stravu    V 642014 10.1.2  41 +   1 000,00 
Tarifný plat MŠ    V 611  09.1.1.1 41 -    5 000,00 
Tarifný plat sociálna starostlivosť  V 611  10.1.2  41 +   5 000,00 
 
II. schvaľuje zmenu rozpočtu na r. 2020 
 
Bežné príjmy: 
Poplatky za ošetrovanie   P 223001   41 +   1 000,00 
 
Bežné výdavky:                                                                                                           
Starostlivosť o byty    V 635006 06.6.0  41 +   5 000,00 
Údržba miestnych komunikácií  V 635006 04.5.1  41 -    5 000,00 
Príspevok na stravu    V 642014 10.1.2  41 +   1 000,00 
Tarifný plat MŠ    V 611  09.1.1.1 41 -    5 000,00 
Tarifný plat sociálna starostlivosť  V 611  10.1.2  41 +   5 000,00 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Správy z komisií 
 
Ing. Dianovský podal správu zo zasadnutia komisie kultúry a športu. Všetky plánované 
aktivity sú odložené vzhľadom k situácii vzniknutej pandémiou Covid-19. 
Komisia prerokovala žiadosť Miestnej organizácie Zväzu zdravotne postihnutých, ktorá žiada 
o zmenu účelu využitia dotácie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo návrh autoremedúry uznesenia č. 30/2020 bod l) na znenie  
OZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre:  
l/ Základná organizácia SZZP ZO Sučany vo výške 800,- € na projekt „Staráme sa o zdravie 
členov “Dotácia na činnosť organizácie, starostlivosť o zdravie, Prevenciu – kúpeľná liečba, 
záujmová činnosť, športové aktivity, spoločenské podujatia členov organizácie (úhrada za 
dopravu) a zakúpenie športového náčinia na podporu nenáročných športových aktivít 
zdravotne postihnutých (napr. laná a podložky na SM systém cca 150 €) a zakúpenie 
ohrievacieho telesa na vodu na prípravu kávy a čaju na spoločenských podujatiach pre 100 
ľudí ( objem 20 l – cca 100 € ) a iné drobné materiálové vybavenie, ktoré bude k dispozícii 
všetkým organizáciám v klube dôchodcov a RKD na spoločenské a kultúrne podujatia. 
II. schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 30/2020 bod l) na znenie: 
l/ Základná organizácia SZZP ZO Sučany vo výške 800,- € na projekt „Staráme sa o zdravie 
členov “Dotácia na činnosť organizácie, starostlivosť o zdravie, Prevenciu – kúpeľná liečba, 
záujmová činnosť, športové aktivity, spoločenské podujatia členov organizácie (úhrada za 



 
  

dopravu) a zakúpenie športového náčinia na podporu nenáročných športových aktivít 
zdravotne postihnutých (napr. laná a podložky na SM systém cca 150 €) a zakúpenie 
ohrievacieho telesa na vodu na prípravu kávy a čaju na spoločenských podujatiach pre 100 
ľudí ( objem 20 l – cca 100 € ) a iné drobné materiálové vybavenie, ktoré bude k dispozícii 
všetkým organizáciám v klube dôchodcov a RKD na spoločenské a kultúrne podujatia. 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo návrh autoremedúry uznesenia č. 30/2020 bod e) na znenie  
OZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre:  
e) Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 500,- € na uhradenie nákladov na prenájom 
telocvične v ZŠ Sučany v roku 2020 a na nákup volejbalovej siete s príslušenstvom 
a volejbalových lôpt. 
II. schvaľuje autoremedúru uznesenia č. 30/2020 bod e) na znenie  
OZ schvaľuje poskytnutie dotácie pre:  
e) Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 500,- € na uhradenie nákladov na prenájom 
telocvične v ZŠ Sučany v roku 2020 a na nákup volejbalovej siete s príslušenstvom 
a volejbalových lôpt. 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta informoval, že je v kontakte so štábom pre zabezpečenie Dní Milana Hodžu. 
Vedecká konferencia prebehne 10.-11.12.2020, bol vybratý tematický okruh. 
Dni Milana Hodžu sa uskutočnia v termíne 8.13.12.2020, bude symbolické položenie venca, 
slávnostné odovzdávanie cien. O finančné krytie zakúpenia cien požiada Žilinský 
samosprávny kraj. 
Informoval, že čo sa týka čerpania dotácie Futbalového oddielu Tatran Sučany na 
zorganizovanie storočnice futbalu v Sučanoch, akcia sa bude konať budúci rok. Pokiaľ boli 
použité finančné prostriedky z dotácie tento rok, je potrebné ich zdokladovať. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. informovala o činnosti sociálnej komisie, ktorá riešila situáciu 
rodiny Šurianovej a rodiny Cickovej s ohľadom na maloleté deti.  
Informovala, že pacientov odchádzajúcej praktickej lekárky MUDr. Mazalovej prevezme 
MUDr. Nagyová, ktorá má ambulanciu v Martine – Košútoch.  
 
Mgr. Kováč informoval o činnosti bytovej komisie a životného prostredia. Komisia sa 
zaoberala zavedením nového zberu kuchynského odpadu od 1.1.2021. Riešila odstraňovanie 
vzniknutých závad. Komisia riešila poradovník na pridelenie bytov v bytovom dome 40 b.j. 
Hradiská. 
Komisia sa zaoberala mechanizovanou výstavbou v smere od starého ihriska k ul. Hlavná. 
Komisia životného prostredia odporučila výsadbu tulipánov od Športového domu s Bellovmu 
parku.  
 



 
  

p. starosta uviedol, že Ing. Bencová a Ing. Čambor zaslali cenové ponuky na zabezpečenie 
drevín p. Podolákovi. 
Ďalej informoval, že spoločnosti SOAR, a.s. Žilina bol zaslaný návrh na urovnanie záväzkov 
a odstránenie vád. Čo sa týka odstránenia závad, spoločnosť SOAR vymenila poškodené okno 
p. Mäčkovi, p. Puškovej opravili zavesenie kuchynskej linky.  
V bytovom dome Hradiská riešila obec vyčistenie filtra ústredného kúrenia, samotné 
prečistenie pred spustením kúrenia vykonané nebolo. Šesť vyhorených ističov bolo 
vymenených z rozpočtu obce, o čom bola spoločnosť SOAR informovaná.  
Spoločnosti SOAR neboli vyplatené pripojovacie poplatky. 
 
p. starosta informoval, že o zabezpečovanie zberu kuchynského odpadu sa uchádzajú dve 
firmy – Diesel, Žilina a Brantner, Martin. Je potrebné doriešiť nádoby, vrecká, vytipovať 
odberné miesta. 
Ďalej informoval, že na obecný úrad bol doručený Protest prokurátora k Všeobecne 
záväznému nariadeniu o odpadoch.  
 
p. prednostka informovala o činnosti stavebnej komisie, ktorá vzala na vedomie informáciu o 
cenách nehnuteľnosti vo vlastníctve obce stanovených znaleckým posudkom.  
Komisia vzala na vedomie všeobecnú hodnota nehnuteľností – pozemkov pod cestami IBV 
Hrabiny o celkovej výmere 8 748 m2 (pozemky vo vlastníctve obce), ktorá bola stanovená na 
57 800€  € (priemerná cena 6,60 €/m2).  
Stavebná komisia vzala na vedomie, že všeobecná hodnota nehnuteľností – pozemky KNC 
538/1 (268 m2),  KNC 538/3 (472 m2) v k. ú. Sučany – pozemky vo vlastníctve obce pri 
predajni Jednota bola stanovená na 31 600 € (priemerná cena 42,70  €/m2).  
Ďalej podala informáciu o investičnom zámere p. Bellu na pozemkoch ul, Kalinčiakova – 

výstavba rodinných domov a prístupovej komunikácie, ktorú stavebná komisia vzala na 

vedomie. 

Podala informáciu o žiadosti p. Bizoňa o spevnenie komunikácie ul. Stará teheleň materiálom 

z rekonštrukcie Fatranská cesta  odfrézovaným asfaltom. Stavebná komisia nemala vedomosť 

o tom, či obec má zásobu zvyšného odfrézovaného materiálu z rekonštrukcie cesty. 

V prípade, že áno, odporúča poskytnúť ho žiadateľovi.  

 

p. starosta povedal, že prebytočný materiál bol použitý na ul. Hubovú, no bude snaha zo 

strany obce vyjsť žiadateľovi v ústrety. 

 

Stavebná komisia sa zaoberala návrhom Ing. Evy Bencovej, ktorá upozornila na zlý stavebno-

technický stav stavby v majetku obce nachádzajúcej sa na ul. Partizánska 24. Navrhuje, aby sa 

naplánovala rekonštrukcia objektu, nakoľko  je to historicky i architektonicky zaujímavá 

stavba. Územný plán obce uvažuje v výstavbou hromadnej IBV, bytovky. 

 



 
  

p. Kyselica informoval o činnosti Komisie verejného poriadku, ktorá riešila susedský spor p. 

Stuchlíka a p. Kuchťáka kvôli zápachu hydiny. Podnet bol prešetrený na mieste, bolo 

dohodnuté presťahovanie kurína. 

Komisia sa zaoberala podnetom p. Pračka ohľadom orecha. Riešila umiestnenie fotopasce za 

kurtami, za garážami. 

Komisia sa zaoberala projektami „Miestnej občianskej poriadkovej služby“ (ďalej len MOPS) 

a „Terénnej sociálnej práce“. Projekt Miestnej občianskej poriadkovej služby končí 

v novembri. Členovia komisie sa zhodli, že by bolo vhodné sa opätovne zapojiť do realizácie 

projektu, resp. využiť zamestnancov, ktorí boli do projektu zapojení.  

Komisia riešila parkovanie pri základnej škole. Vykonané opatrenia boli k spokojnosti, no 

otvorenú bránu by bolo vhodné  o 20,00 hod. uzamykať. 

Komisia riešila sťažnosti detí, nakoľko dochádza k ich napádaniu na starom moste. Bolo by 

vhodné vykonávať zvýšený dozor pracovníkmi MOPS. 

Informoval o krádeži v bytovom dome 40 b.j. Hradiská. Dodal, že v uvedenom bytovom 

dome dochádza k rušeniu nočného kľudu. Je potrebné nájomníka na rušenie nočného kľudu 

upozorniť, v prípade neuposlúchnutia vypovedať zmluvu. 

 

p. starosta dodal, že fotopasca sa zakúpi a osadí. Čo sa týka osadenia kamier v spoločných 

priestoroch bytového domu Hradiská, záujem musí vyjsť od samotných nájomníkov. Paradox 

je, že ku krádežiam došlo počas dňa. Opatrením je zamykanie oboch vchodových dverí. 

 

p. Kyselica dodal, že rušením nočného kľudu kazí jeden nájomník pokojné bývanie 39 

rodinám, porušuje pravidlá.  

 

p. prednostka povedala, že v decembri sa budú predlžovať nájomné zmluvy nájomníkom. 

Obec doposiaľ nedisponuje informáciou o rušení nočného kľudu v priestoroch bytového 

domu.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  

I. prerokovalo   
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 



 
  

Zdržal sa: 0 
 

Poskytnutie sociálnej pomoci 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo   
žiadosti o jednorazové a mimoriadne dávky v hmotnej núdzi nasledovne:  
Stanislav Turanec – návrh 100,- € / 50,- € vyplatenie, 50,- € platenie denného menu v 
stravovacom zariadení/  
Zuzana Šurjanová - návrh 100,- €  
Stanislava Bulková – návrh 100,- €  
Marta Brveníková - návrh 200,- €  
Spolu:  500,-€ 
II. schvaľuje  
žiadosti o jednorazové a mimoriadne dávky v hmotnej núdzi nasledovne:  
Stanislav Turanec –100,- € / 50,- € vyplatenie, 50,- € platenie denného menu v stravovacom 
zariadení/  
Zuzana Šurjanová - 100,- €  
Stanislava Bulková –100,- €  
Marta Brveníková - 200,- €  
Spolu:  500,-€ 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

R ô z n e 

 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy 

 

p. starosta uviedol, že uvedený materiál bol prerokovaný Radou školy. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo   
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 
Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2019/2020  
II. berie na vedomie 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 
Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2019/2020 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



 
  

 
Návrh na zmenu zriaďovacej listiny Materskej školy 
 

p. prednostka informovala, že je potrebné zosúladenie dokumentu s platnými právnymi 

predpismi. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  

I. prerokovalo   
Návrh na zmenu zriaďovacej listiny Materskej školy, Hurbanova 10, 038 52 Sučany za 
účelom jej zosúladenia s platnými predpismi 
II. schvaľuje  
Zmenu zriaďovacej listiny Materskej školy, Hurbanova 10, 038 52 Sučany za účelom jej 
zosúladenia s platnými predpismi 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský, p. Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Róbert Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Celoplošné testovanie v obci Sučany 

 

p. starosta informoval, že plošné testovanie Covid-19 prebehne od piatku do nedele v čase 

8,00 – 12,00 hod., a od 13,00 do 20,00 hod. Odberné miesta preverili dnes o 13,30 hod 

Ozbrojené sily SR. Odberné miesta vytypovali z predchádzajúcich volieb. Kritickým miestom 

je Psychiatrická liečebňa, nie je vhodným odberným miestom s ohľadom na pacientov. 

Náhradným riešením je závod Prefa Sučany. Odbernými miestami bude Bilingválne 

gymnázium, Robotnícky kultúrny dom, Základná škola a závod Prefa. V prípade, že niektoré 

odberné miesta budú preplnené a iné voľné, budú občania informovaní a usmerňovaní 

prostredníctvom obecného rozhlasu. Spracováva sa harmonogram a zoznam lekárov, 

dobrovoľníkov, administratívnych pracovníkov, ktorí budú z radov zamestnancov. 

Informoval, že pre všetkých zdravotníkov, administratívnych pracovníkov a dobrovoľníkov 

bude zabezpečená strava zo strany obce. 

 

MUDr. Trnovská, MPH.  uviedla, že sa snažila získať podrobnejšie informácie na ZMOS-e. 

MUDr. Záborský nesúhlasí so zriadením odberných miest v škole. Čo sa týka dobrovoľníkov, 

títo sú neplatení. 

 

MUDr. Koyš navrhol sprevádzkovať športový dom na zriadenie odberného  

 



 
  

20. Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
21. Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
          
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
  …………….......................................            .............................................. 
                 Mgr. Gabriela Pecková            Mgr. Veronika Ďaďová 
                           overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
 
                             ........................................    ........................................
            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 
   prednostka OcÚ             starosta obce 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 26. 10. 2020 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.    Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka obce 
 
 
P o s l a n c i :     
 
12. MUDr. Richard Koyš    
13. Mgr. Veronika Ďaďová 
14. Mgr. Róbert Kováč    
15. JUDr. Mgr. Peter Belica  - ospravedlnený 
16. JUDr. Miroslav Miert   - ospravedlnený  
17. Ľubomír Kyselica 
18. Ing. Marián Dianovský   
19. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
20. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  - ospravedlnený  
21. Mgr. Gabriela Pecková 
22. Martin Giert     
 
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 
 - viď prezenčná listina 
 
 


